
LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

NEW
ARRIVALS



LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

New Season, new Styles

Verpass zeigt sein unverwechselbares Profil, sophisticated und zugleich feminin, in cleanen Schnitten und edlen, hochwertigen Materialien.

Durch Verschmelzung der Jahreszeiten wird Ready-to-Wear essentiell. Zuerst mit leichten, soften Qualitäten, frisch, neu und spannend – ein Ausblick auf die neue Saison. Dann fließend die Weiterführung der neuen Trends und Looks im August und September.

Chic erfindet sich neu. Der Blazer wird ein wichtiges Stylingmittel. In Kombination mit Printkleid oder zur Bluse getragen, ergänzt er sich mit der Track-, Jog- oder Slimpants zum weichfließenden neuen Anzug. Monochrome Looks kommen jobtauglich in Edelfarben und auch in Karo, dann gerne unkonventionell und sportiv mit Hoodie. Klassische Teile erhalten eine frische Optik durch spannende Farbkombinationen. Tailoring zeigt sich mit all seinen Facetten und kommt neu mit Stilbrüchen und Gegensätzen – klassisch zu feminin und zart zu sportiv.

Als Eyecatcher fungieren neu interpretierte Retromuster, Animalprints und Checks. Auch diese gerne im Mustermix, expressiv und gleichzeitig geschmackvoll.

Die ausdrucksstarke Farbpalette von Moulin Rouge, Safran, Matisse, Chili, Smaragd und Abendrot korrespondiert ideal mit Neutrals wie Titan, Silvergrey, Flanell und Black. **Eine Mode für starke Frauen, die Wert auf den besonderen, aber nicht zu lauten Auftritt legen.**

Verpass shows once again its unmistakable profile. This being sophisticated and feminine at the same time, using clean cuts and exquisite, high-quality materials.

By melting together the seasons of the year, ready-to-wear becomes essential. First with light, soft qualities that are fresh, new and exciting – giving us a taste of what's ahead in the new spring and summer time. Then continuing these beautiful new trends and looks in August and September.

Chic reinvents itself. The blazer becomes an important styling agent. In combination with a print dress or worn to a blouse, it complements the track, jog or slimpants to soft flowing new suit. Monochrome looks being suitable for the office in fantastic colors and checks, zap it up using unconventional and sporty plus hoodies. Classic pieces get a fresh look through exciting color combinations. Tailoring shows itself with all its facets and using unconventional breaks – classic to feminine or a soft sporty touch.

Eye catchers newly interpreted into retro patterns, animal prints and checks. These being mixed cheekily, expressively and at the same time tastefully.

The dynamic color palette of Moulin Rouge, Saffron, Matisse, Chili, Emerald and Sunset corresponds perfectly with neutrals such as Titanium, Silver Gray, Flannel and Black. **A fashion for independent and strong women who value this special held back look.**

VP

LOOK N° 8.1

6217 Dress



LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

LOOK N° 1.1

6201 Dress





Nº 01

LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

LOOK N° 2.1

8204 Blazer · 2203 Pants
3208 Blouse · 3252 Hoodie



LOOK N° 2.2

5208 Knit-Blouson · 2212 Pants · 3208 Blouse



LOOK N° 2.3

8205 Longblazer · 6202 Dress



LOOK N° 2.1

8204 Blazer · 3252 Hoodie

N° 2

LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

LOOK N° 3.1

8231 Jacket · 3219 Shirt · 2209 Leatherpants



LOOK N° 3.2

8207 Jacket · 3223/1 Rolli · 2209 Leatherpants



LOOK N° 3.3

3216 Shirt · 3244 Blouse · 2207 Pants · 5202 Cape



LOOK N° 3.4

5210 Knitjacket · 3237 Blouse

2209 Leatherpants

N° 3

LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

LOOK N° 4.1

8212 Hoodie-Coat · 6206 Dress



LOOK N° 4.2

8211 Jacket · 3225 Mix-Shirt · 2213 Pants



LOOK N° 4.3

8210/1 Jacket · 3228 Shirt Blouse · 2208/1 Jogpants



LOOK N° 4.4

3224 Shirt · 2210/1 Jogpants

N° 044

LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

LOOK N° 5.1

8215 Jacket · 6207 Dress



LOOK N° 5.2

3232 Shirt · 2229 Pants



LOOK N° 5.3

6208 Dress



LOOK N° 5.4

8217 Long-Blouse · 3231/1 Top

N° 05

LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

LOOK N° 6.1

8223 Blazer · 3244 Blouse
2221 Pants · 5219 Logo-Scarf



LOOK N° 6.2

8224 Jacket · 3242 Blouse · 2220 Pants



LOOK N° 6.3

5211 Knitjacket · 3223/1 Rolli · 2209 Leatherpants



LOOK N° 6.4

8225 Coat · 3209 Blouse

3256 Hoodie · 2222 Culotte



N° 6

LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

LOOK N° 7.1

8226 Blazer · 5201 Knitrolli · 2210 Jogpants



LOOK N° 7.2

6214 Dress



LOOK N° 7.3

3251 Pulli · 3211 Blouse · 2208/1 Jogpants



LOOK N° 7.1

8226 Blazer · 5201 Knitrolli

N° 07

LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

LOOK N° 8.1

6217 Dress



LOOK N° 8.2

3257 Shirt · 2200 Pants



LOOK N° 8.3

3255 Longblouse · 2228 Pants



LOOK N° 8.1
6217 Dress

N° 8

LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

LOOK N° 9.1

8237 Jacket · 3244 Blouse · 2210 Jogpants



LOOK N° 9.2

3266 Hoodie · 2230 Pants



LOOK N° 9.3

6219 Dress



LOOK N° 9.2
3266 Hoodie

N° 09

LOOKBOOK

FALL WINTER 2019

LOOK N° 6.4

8225 Coat · 3209 Blouse

3256 Hoodie · 2222 Culotte



VERPACES



LOOKBOOK
FALL WINTER 2019

Verpass Bekleidungsfabrik GmbH & Co. KG · Hauptstraße 17 · D-96277 Schneckenlohe
Tel. 0 92 66 / 9 64-0 · Fax 9 64-50 · www.verpass.com · verpass@verpass.com

VP